
-IZ HORJULA

Cistoča je skrb nas vseh
»Še tega nam je bilo treba!« so se jezno

pridušali nekateri krajani Horjula, ko so lani
razmestili v kraju prve zabojnike za od-
padke.

Vaškemu odboru, ki je prevzel skrb za
tolikanj prediskutirano novost, odtlej ni bilo
ravno lahko: po eni strani si že ves čas
prizadeva, da bi čimveč stanovanjskih hiš v
kraju vključili v redni odvoz smeti, po drugi
strani pa se še Vedno nemočno otepa z ne-
plačniki, ki niso voljni plačati zabojnikov.

»Nedvomno je za to neplačevanje najbolj
kriva drastična podražitev zabojnikov,« ne-
močno razgrinja šepavo pot organiziranega
odvoza odpadkov v Horjulu predsednik vaš-
kega odbora" Slavko Miklavčič. »Cena teh se
je v zadnjem času dobesedno podvojila.
Zdaj tak zabojnik stane reci in piši že tri
milijone in pol starih din, kar je za mnoge
očitno docela nesprejemljiva cena. Tako tu-
di naši računi kažejo, da je doslej plačalo
kontejnerje le 65% hiš, kar je v blagajni

našega odbora ustvarilo primanjkljaj 8 mili-
jonov starih din. Primanjkljaj bomo sicer
nekako pokrili, zato pa ne bo denarja za
druga potrebna dela, ki so v naši pristoj-
nosti.«

Kar zadeva sam odvoz odpadkov, pa si
vaški odbor Horjula ne dela posebnih skrbi,
saj novo določilo Uradnega lista zahteva, da
vsi krajani plačujejo redni odvoz čim se ta
prične, odnosno da disciplinirano odlagajo
odpadke v zabojnike ali plastične vreče.

»S tem naj bi tudi mi sčasoma odpravili
divja smetišča, ki jih tu v Horjulu in okolici
še vedno ne manjka,« pravi nadalje Slavko
Miklavčič. »Seveda v odročnejših krajih ne
bo moč odvažati smeti, ker so poti pač
preozke, dalo pa bi se to denimo mimo
dostopnega dela Horjula urediti v sosednji
Ljubgojni in Zaklancu, ki sta - gledano v
celoti - dostopna sestavna dela našega
kraja.«
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